
Oświadczenie złożone 

przez senatora Wojciecha Skurkiewicza 

na 59. posiedzeniu Senatu 

w dniu 24 lipca 2014 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra środowiska Macieja Grabowskiego oraz do dyrektora generalnego 

Lasów Państwowych Adama Wasiaka 

Decyzją dyrektora generalnego Lasów Państwowych nr 73 z dnia 31 października 2006 r. zostało utwo-

rzone Centrum Koordynacji Projektów Środowiskowych (CKPŚ). Jest to instytucja podległa dyrektorowi 

generalnemu Lasów Państwowych, która odpowiada za wdrażanie i koordynację w jednostkach Państwowe-

go Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe projektów dofinansowanych ze środków Unii Europejskiej i 

budżetu państwa oraz za zarządzanie tymi projektami. Od pewnego czasu docierają do mnie niepokojące 

informacje dotyczące funkcjonowania CKPŚ. 

W związku z powyższym proszę o udzielenie szczegółowych informacji dotyczących następujących kwe-

stii. 

Jak przedstawia się zatrudnienie pracowników w CKPŚ, w rozbiciu na poszczególne lata, od powstania do 

chwili obecnej? Ilu pracowników zatrudnionych jest na stanowiskach kierowniczych? Jakie jest średnie wy-

nagrodzenie pracowników (z rozbiciem na kadrę kierowniczą i pozostałych)? Ile wynosi i jak jest kształto-

wany budżet CKPŚ oraz jaka jego część jest przeznaczana na tak zwane koszty osobowe? Od kiedy i na ja-

kich warunkach wynajmowane są pomieszczenia w budynku Intraco przy ul. Stawki 2? Jakie były koszty 

adaptacji tych pomieszczeń? Czy kierownictwo CKPŚ rozważało możliwość przeniesienia swojej siedziby do 

budynków będących w zarządzie Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe, na przykład do 

obiektów w Sękocinie? 
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